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Zdarec,jaká je vubec nejprodavanejší čtyřkolka v ČR?našel jsem nejake statistiky prodejcu motorek z
roku 2009 viz: http://www.nixus.cz/...-motocyklu-2009.html  Ale myslím že to bude i se čtyřkolkama
společně.První 3 místa Honda ,Yamaha ,Suzuki myslím že tam to táhnou hlavně motorky ale i ve
čtyřkolkách určitě budou mít slušnej podíl.Pak od 4.místa do 8 jsou prodejci skůtrů(80% jejich
sortimentu).Pak je tam Shineray a CF moto...No co vy na to?
větvičkář_Rox 19.12.2010 23:30:45

Já na to, že z toho moc nevyčteš - nevíš co sou kolky a to hodně zamíchá kartama.
Např. CFM vs. TGB, což by mně zajímalo - jenže, TGB u nás prodává i skůtry. Takže
zase vim prd (n)  A např. King se tady tuším pod značkou SUZUKI vůbec neprodává.
Jede např. pod Borile.
Primitiv 19.12.2010 23:47:06

mě třeba zarazila Jawa,že je na 45 místě s 108 prodanými kusy.Nevím jak to vlastně s
Jawou je.Slyšel jsem že se tu již vyrábí pouze plochodrážní stroje a zbytek produkce je
dovážen ze zahraničí.Nicméně už jen to ,že ta značka má dlouhou tradici bych to videl
na žalostný stav jejich marketingu.No ale je pravda že stím co prezentuje na výstavách
se ani nedivím ,že to nikdo nekupuje....
BudMXU 20.12.2010 14:53:32

Těžko u nás někdo sestaví statistiku prodeje 4kolek. Spousta značek u nás nemá ofiko
zastoupení (např. Suzuki).
zmizík_zaks 20.12.2010 16:02:22

BudMXU> Ledaže by se pochlapili prodejci/dovozci...
Aligator-max 20.12.2010 18:35:12

no toto by se dalo udělat pokud by někdo napsal všem prodejcům v ČR kolik strojů
jakých značek prodali jinak je to nereálné
martinur 20.12.2010 18:41:47

http://www.mdcr.cz/cs/Media/default.htm http://portal.sda-ci...009-12.motLr.CZ.html 
http://portal.sda-ci...09-12.motLrx.CZ.html  Loni byly všechny údaje zde. Třeba se
objeví podobné informace na webu i letos.
nebu 20.12.2010 20:30:28
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Pokladám si otázku, proč by mě zajímalo jaká kolka je nejprodavanější :lol: :lol: :lol: ,
abych litoval že jsem si ji taky nekoupil :lol: :lol: nebo abych tiše záviděl že se někomu
daří :lol: :lol: Ne nezajíma mě to :lol: :lol: :lol: Ale na druhou stranu to přeji všem
dovozcům ať je hřeje to číslo prodejnosti na srdci :lol: :lol: A hlavně ať mají náhradní
díly k nim :lol: :lol: :lol:
1Pegas 20.12.2010 20:41:31

Jó to by ses divil jak některý nakrkne, že jejich značka není nej :-P
větvičkář_Rox 20.12.2010 21:28:46

Jo, jako u nás v IT. Počet prodaných počítačů = kdo si co nalže (y)   Musíš nalhat
akorát - málo, vypadáš neschopnej. Moc, vypadá žes to nalhal :lol: :lol: :lol: :lol:   
Aligator-max>no toto by se dalo udělat pokud by někdo napsal všem prodejcům v ČR
kolik strojů jakých značek prodali jinak je to nereálné

větvičkář_Rox 20.12.2010 21:30:23

nebu> no, poskytne to určitý vodítko (ne pravidlo) právě k tý dostupnosti dílů, atd.
Když se něčeho prodá 20ks, tak je jistý, že ty díly jen tak neseženeš...
Primitiv 20.12.2010 21:33:48

BudMXU>Těžko u nás někdo sestaví statistiku prodeje 4kolek. Spousta značek u nás
nemá ofiko zastoupení (např. Suzuki).

  ale když se podívas na tyto statistiky tak tam jsou vsechny znacky prodejcu motorek i
tech co nemaji zastoupeni v ČR.a ty statistiky nejsou delany nejspiš tak,ze je to ofiko
podlozene,kolik stroju se prihlasilo jake znacky do provozu,takze myslím ze se tomu dá
relativně věřit....
martinur 20.12.2010 21:33:55

Roxteedy> Přesně tak :-). Například v tichosti zmizely z trhu značky Adly, Gamax a
New Force. Obchody doprodávají modely 2009 za stále stejnou cenu. Pochybuji, že
budou schopni zajistit záruční servis.
Primitiv 15.04.2011 23:20:58

nemáte někdo statistiky za rok 2010?na SDA jsou pouze auta atd ale ne čtyřkolky...
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